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PROCES-VERBAL 

Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 
din data de 31.10.2022 

 
 Lucrările şedinţei au început la ora 16:00 și s-au desfășurat online, în sistem                 
de videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenţi                 
24 de consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție, iar la sfârşitul şedinţei au fost prezenți 26 de 
consilieri locali. D-na Valentina Simona Butacu şi-a dat demisia. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2607/25.10.2022, în temeiul dispoziţiilor                 
art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi 
lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind                 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data, ora 
și locul desfășurării acesteia. 

Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2607/25.10.2022 a fost publicată în ziarul Adevărul în 
data de 27.10.2022, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 6 și 
pe site-ul instituţiei. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul instituției la 
adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de facebook la adresa 
facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 

Dispoziția  Primarului  Sectorului 6 nr. 2607 din 25.10.2022 
 

 
Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale C.L. 
Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de 17.10.2022. 
 

2. nr. 4 și          
nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării garsonierei nr. 44 situată în 
blocul de locuințe F7A din str. Dealul Țugulea nr. 27, devenită vacantă pe 
parcursul exploatării. 

 
 

3. 
nr. 5 

Proiect de hotărâre privind solicitarea Consiliului General    
al Municipiului București pentru împuternicirea expresă a Consiliului Local al 
Sectorului 6 să hotărască cu privire la asocierea Sectorului 6 al Municipiului 
București cu Compania Municipală Termoenergetica București S.A. în vederea 
finanțării, realizării în comun a lucrărilor de interes public local de modernizare, 
regenerare urbană și întreținere a spațiilor din proximitatea punctelor termice 
aflate pe raza administrativ teritorială a Sectorului 6 al Municipiului București. 

 
4. 

 
nr. 4 și          
nr. 5 

Proiect de hotărâre privind completarea și modificarea Anexei nr. 1    
a H.C.L. Sector 6 nr. 4/2022 privind organizarea rețelei școlare a unităților de 
învățământ preuniversitar de stat și particular de pe raza Sectorului 6 al 
Municipiului București pentru anul școlar 2022 – 2023 pentru introducerea în 
rețeaua școlară a creșelor, unități de educație timpurie și îngrijire pentru copii de 
vârstă antepreșcolară, cu personalitate juridică, în subordinea Direcției Generale 
de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6. 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI  
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5. 

 
nr. 1 și          
nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului general consolidat al 
subdiviziunii administrativ-teritoriale Sector 6 Bucureşti, la data de    
30 septembrie 2022. 

 
6. 

 
nr. 1 şi 
 nr. 5  

Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului consolidat de venituri şi 
cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti    
pe anul 2022. 

 
7.  

 
nr. 4 și          
nr. 5 

Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General    
al Municipiului București de a transmite din administrarea Administrației Lacuri, 
Parcuri și Agrement București în administrarea Consiliului Local al Sectorului 6, 
imobilul cu numărul cadastral 234962, situat în Calea Giulești nr. 240, sector 6, 
în vederea amenajării unui centru pentru furnizarea de servicii sociale necesare 
copiilor aflați în risc de abandon. 

 
 

8. 

 
nr. 4 și          
nr. 5 

Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General    
al Municipiului București în vederea schimbării destinației terenului identificat 
cu numărul cadastral 202269, în suprafață de 790,00 mp, situat în București, 
sector 6, zona B a cartierului ”Constantin Brâncuși”, din construirea unei 
creșe/centru de zi pentru copii preșcolari, în construirea unui centru destinat 
asigurării serviciilor sociale pentru persoane adulte cu dizabilități. 

 
9. 

nr. 1, nr. 4 și  
nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului și numărului burselor școlare 
pentru elevii înscriși în unitățile de învățământ preuniversitar din Sectorul 6 al 
Municipiului București, pentru anul școlar 2022-2023. 

10. nr. 1, nr. 4 și  
nr. 5 

Proiect de hotărâre privind finanțarea mesei de prânz pentru elevii înscriși în 
programele de tip „semiinternat", organizate în unitățile de învățământ 
preuniversitar de stat din Sectorul 6 al Municipiului București, în anul școlar 
2022-2023. 

 
11. 

 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre privind schimbarea sediului, aprobarea Organigramei, Statului 
de funcţii, numărului de personal și a Regulamentului de Organizare și 
Funcționare ale Direcţiei Locale  de Evidenţă a Persoanelor Sector 6. 

12.  
nr. 1 și          
nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Sectorului 6 al Municipiului 
București ca partener în cadrul proiectului „Coding the Curbs: Bookable Loading 
Zones. Regulate city logistics through dynamic access, pricing, incentives and 
direct enforcement” și a cheltuielilor legate de proiect, în vederea finanțării 
acestuia în cadrul apelului de proiecte 2023-2025 Inovation, 23080    
– Segment 2.13 – Logistics, lansat de EIT Urban Mobility. 

 
13. 

 
nr. 2 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului urbanistic de    
detaliu – “Drumul Belșugului nr. 49B-49C”, Sector 6, pentru construire imobil cu 
funcțiunea de locuință unifamilială și atelier profesie liberală, pe un teren în 
suprafaţă de 1.059 mp, proprietate privată persoană fizică. 

 
14. 

 
nr. 2 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului urbanistic de detaliu –    
“Aleea Lacul Morii nr. 121B”, Sector 6, pentru construirea unui imobil cu 
funcțiunea de locuințe cu partiu special pentru profesiuni liberale, comerț și 
servicii, pe un teren în suprafaţă de 2.853 mp, proprietate privată persoane fizice. 

 
15. 

 
nr. 5 

Referat constatator şi Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, 
înainte de expirarea duratei normale a mandatului de consilier local al doamnei 
Butacu Simona Valentina şi vacantarea locului de consilier local în cadrul 
Consiliului Local al Sectorului 6 al municipiului București. 

16.  Întrebări și interpelări. 

 

Dl Lucian Dubălaru, președinte de ședință: Bună ziua și mulțumim frumos pentru 
participare! Doamna Secretar general, vă rog!  

D-na Aurora Doina Chichinete, înlocuitorul Secretarului general: Bună ziua, doamnelor și 
domnilor consilieri! Vom începe ședința noastră de astăzi cu efectuarea prezenței. Sunt prezenți 24 de 
consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție. D-na Butacu, dl Eduard Simion şi dl Zainea                 
nu sunt.  
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Domnule președinte, aveți cuvântul! Vă rog!  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, d-na secretar general! Bună ziua, doamnelor și 

domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin dispoziția domnului primar                 
nr.  2607/25.10.2022 și a fost publicată în ziarul Adevărul în data de 27.10.2022. 

Avem la dosar o informare depusă de către responsabilul pentru relația cu societatea civilă prin 
care ne informează că față de proiectele propuse pe ordinea de zi și pe site-ul instituției Primăriei 
Sectorului 6, de la societatea civilă nu au fost primite propuneri, sugestii sau recomandări pentru 
amendarea acestor proiecte.  

Vă aduc la cunoștință că avem la dosar o notă de retragere: În calitate de inițiator, al 
proiectului de hotărâre numărul 203 din data de 02.08.2022 privind aprobarea Planului Urbanistic de 
Detaliu Aleea Lacul Morii nr. 21B, Sector 6, pentru construirea unui imobil cu funcțiune de locuințe 
cu părți speciale pentru profesiuni liberale, comerț și servicii, pe un teren de în suprafață de 2853 mp, 
proprietate privată persoane fizice, retrag de pe ordinea de zi a ședinței ordinare a Consiliului Local 
al Sectorului 6 numărul 2607 acest proiect de hotărâre, în conformitate cu dispozițiile articolului 135 
aliniatul (6) din  O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, care prevăd că scoaterea unui proiect de pe ordinea de zi se face în situația în care acesta 
nu îndeplinește condițiile prevăzute în articolul 136 aliniatul (8) sau  numai cu acordul inițiatorului, 
dacă acesta îndeplinește condițiile prevăzute de articolul 136 aliniatul (8).  

Mai facem o dată apel la colegii noștri. Domnul Gicu Zainea ne auziți?  
Dl Gicu Zainea, consilier local: Da, m-am reconectat. Eu vă auzeam. Îmi cer scuze, bună 

ziua!  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Să-l trecem prezent. Şi domnul Paul Eduard 

Simion?  
Dl Constantin Tomescu, consilier local: Cred că nu are semnal pentru că l-am sunat pe 

whatsapp și nu răspunde. Probabil că o să intre și dânsul.  
Dl Lucian Dubălaru: OK! Doar să ne faceți atenți când intră dânsul să putem modifica 

prezența. Mulțumesc frumos, domnul Tomescu! Suntem 25 de consilieri din 27. 
Trecem la primul punct pe ordinea de zi. D-na secretar general, vă rog, procesul verbal, primul 

punct de pe ordinea de zi!  
D-na Aurora Doina Chichinete: Supun la vot aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare 

din data de 17.10.2022.  
Dl Lucian Dubălaru: Îmi cer scuze, îmi cer mii de scuze! Eu sunt de vină. Îmi cer scuze, am 

făcut retragerea de pe ordinea de zi, dar nu am supus la vot. În conformitate cu nota de retragere doresc 
să vă supun la vot modificarea ordinii de zi.  

Dl Cătălin Volintiru, consilier local: Domnul președinte, o mică întrebare legat de ordinea de 
zi, dacă îmi permiteți?  

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog!  
Dl Cătălin Volintiru: Fiind a doua oară când se retrage proiectul acesta de PUD de la                 

Lacul Morii de pe ordinea de zi, aș vrea să întreb executivul dacă i s-au comunicat solicitantului 
motivele pentru care se retrage a doua oară de pe ordinea de zi și bineînțeles, acum fiind a doua oară, 
aș fi interesat și de motive de legalitate, de oportunitate. Dl Lucian Dubălaru: Dacă este cu acordul 
inițiatorului, nu trebuie să justifice de ce și-a retras 
proiectul de pe ordinea de zi.  

Dl Euard Paul Simion, consilier local: Bună ziua! Îmi cer scuze pentru întârziere!                 
Sunt Eduard Paul Simion.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos, domnul Eduard Paul Simion! Suntem 26 de 
consilieri prezenți din 27. Revenim la votarea modificării ordinii de zi. Voturi “împotrivă”?  
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Dl Cătălin Volintiru: Domnul președinte, nu facem și o discuție legat de ordinea de zi?                 
V-am întrebat, dar n-am primit răspuns. I sau comunicat solicitantului problemele, lacunele proiectului 
de hotărâre care au motivat a doua retragere de pe ordinea de zi? 

Dl Lucian Dubălaru: Nu înțeleg. Deci, inițiatorul a retras un punct de pe ordinea de zi.                 
Fiind inițiator nu trebuie să justifice nimănui de ce-l retrage sau de ce-l adaugă pe ordinea de zi.                 
Noi suntem aici să-l supunem la vot.  

Dl Cătălin Volintiru: Am înțeles, dar vorbeam de solicitant. Ținând cont de discuțiile 
anterioare pe P.U.D.-uri, solicitanții fac P.U.D.-urile şi vin în consiliul local cu ele. Vă întrebam dacă 
solicitantului i s-au comunicat problemele pentru care se retrage de pe ordinea de zi proiectul?               
Adică, sunt probleme cu acest proiect sau care este problema? Dacă ele au fost cunoscute de data 
trecută de ce a mai fost repus pe ordinea de zi acum? Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: După cum am citit în nota de retragere, atâta timp cât nu prevede ca 
inițiatorul să argumenteze de ce retrage de pe ordinea de zi, nu, nu am această informație la dosar să vă 
spun ce s-a întâmplat, de ce anume s-a retras.  

Dl Cătălin Volintiru: Nu la dumneavoastră mă refeream, domnul președinte. La executivul 
primăriei sau inițiatorul?  

Dl Lucian Dubălaru: Inițiatorul este domnul primar și dânsul l-a scos de pe ordinea de zi, văd 
că nu este în ședință, deci nu ne poate răspunde la întrebare, dar ne putem lămuri ulterior.  

Dl Cătălin Volintiru: OK!  
Dl Lucian Dubălaru: OK! Haideți să trecem la votarea modificării ordinii de zi.                 

Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”?               
Cu 26 de voturi “pentru”, ordinea de zi a fost modificată.  

Supun la vot ordinea de zi în integralitatea ei.  
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                 

Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru” ordinea de zi a fost aprobată.  
Îmi cer scuze, doamna secretar general, acum primul punct de pe ordinea de zi.  
D-na Aurora Doina Chichinete: Supunem la vot aprobarea procesului-verbal al ședinței 

ordinare din data de 17.10.2022. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”?                
Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, procesul-verbal a fost aprobat.  

Mulțumesc! Dau cuvântul domnului președinte de ședință.  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, doamna secretar general! 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării 

garsonierei nr. 44 situată în blocul de locuințe F7A din str. Dealul Țugulea nr. 27, devenită vacantă 
pe parcursul exploatării.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul.  
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                 

Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind solicitarea Consiliului General 

al Municipiului București pentru împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 6 să 
hotărască cu privire la asocierea Sectorului 6 al Municipiului București cu Compania Municipală 
Termoenergetica București S.A. în vederea finanțării, realizării în comun a lucrărilor de interes public 
local de modernizare, regenerare urbană și întreținere a spațiilor din proximitatea punctelor termice 
aflate pe raza administrativ teritorială a Sectorului 6 al Municipiului București.  

Discuții dacă sunt, vă rog!  
Dl Constantin Tomescu: Bună ziua! Aș vrea să întreb dacă sunt prevăzute, dacă există 

prevăzută vreo linie bugetară pentru acest parteneriat sau în ce constă parteneriatul? Mulțumesc!  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos! Dacă cineva din executiv ne poate răspunde?  
Doamna viceprimar, vă rog!  
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D-na Mihaela Ana Maria Ştefan, viceprimar: Nu avem, din câte știu eu, până la momentul 
acesta, o linie bugetară în acest sens. Este un proiect de parteneriat, știți bine care este procedura și la 
capitală, deci o să mai dureze, probabil o să avem noi sau A.D.P.-ul, cred că prin A.D.P. se face 
parteneriatul, o linie bugetară și buget alocat, anul viitor, dar ce ne dorim este să reamenajăm spațiile 
din jurul centralelor termice din cartier, pe care cred că le cunoașteți cu toții, sunt împrejmuite de un 
gard destul de înalt și lăsate la voia întâmplării, nu s-a mai întâmplat nimic acolo și arată destul de urât 
și prin acest parteneriat ne dorim să intervenim în zona de spațiu verde aferent acestor centrale și cel 
mai probabil bugetul se va aloca anul viitor și avem la dosar, în mapa proiectului, cred că există și 
acordul celor de la Termoenergetica.  

Dl Constantin Tomescu: Am înțeles, dar să știți că avem o grămadă de pârghii ca să putem              
să-i facem pe cei de la Termoenergetica să-și păstreze spațiile curate, verzi și așa cum ar trebui să fie, 
nu să preluăm noi în administrare astfel încât să putem să facem investiții în acele zone. Adică ei au 
buget și ar putea să își reorganizeze zonele așa cum o facem și noi pe zonele noastre. În fiecare zi 
preluăm atribuțiile altor și altor instituții care-și au pe teritoriul sectorului 6 locații sau zone pe care ar 
trebui să le administreze.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Da, domnul consilier Tomescu, vă înțeleg reticența, până 
una, alta, eu, personal nu văd nicio mare problemă în a aproba acest parteneriat, această asociere de a 
interveni în comun și a pune resurse în comun, atât de la sectorul 6 cât și de la Termoenergetica, pentru 
a scoate la lumină acele spații destul de generoase. Vă reamintesc că avem și un model care ne-a ieșit 
foarte bine, este vorba de parcul de la Cetate, pe care l-am refăcut și l-am redat comunității. Cred că 
toată lumea va putea beneficia de pe urma intervențiilor pe care urmează să le facem, repet, în comun 
cu Termoenergetica și legat de atribuții, eu cred și sper că Termoenergetica se  concentrează acum pe 
reparațiile esențiale la sistemul de termoficare, acesta fiind motivul pentru care a neglijat, să zicem, 
aceste zone. Cred că A.D.P.-ul are în momentul acesta capacitatea să intervină în aceste spații, astfel 
încât reamenajările care au loc în cartierele din sectorul 6 să fie integrate și să fie unitare, că ar fi urât 
să treci pe o stradă unde este totul OK și să vezi spațiul acesta care arată destul de neîngrijit.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, doamna Viceprimar!  
Dacă mai sunt și alte intervenții? dacă nu mai sunt alte intervenții, intrăm în procedură de vot. 

Supun la vot proiectul.  
Voturi “împotrivă”? 8 voturi “împotrivă” (dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, 

dl Eduard Simion, d-na Surulescu, dl Tomescu). “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”?             
Cu 18 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Dl Constantin Alin Copaci, consilier local: Domnule președinte, 17, că dl Adrian Simion nu 
reușește să reia conexiunea.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul Copaci! Pentru acest proiect la vot suntem 
25 de consilieri. Avem 8 voturi “împotrivă” și 17 voturi “pentru”.  

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind completarea și 
modificarea Anexei nr. 1 a H.C.L. Sector 6 nr. 4/2022 privind organizarea rețelei școlare a unităților 
de învățământ preuniversitar de stat și particular de pe raza Sectorului 6 al Municipiului București 
pentru anul școlar 2022 – 2023 pentru introducerea în rețeaua școlară a creșelor, unități de educație 
timpurie și îngrijire pentru copii de vârstă antepreșcolară, cu personalitate juridică, în subordinea 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6. 

Discuții dacă sunt? dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul.                 
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”?                 
Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Domnul Copaci, vă rog să ne spuneți dacă domnul Simion Adrian revine, ca să putem modifica 
prezența. Mulțumesc frumos!  
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Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărăre privind aprobarea execuţiei bugetului 
general consolidat al subdiviziunii administrativ-teritoriale Sector 6 Bucureşti, la data de                 
30 septembrie 2022.  

Discuții dacă sunt, vă rog!  
Dl Traian Pană: D-le președinte, dacă-mi permiteți!  
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dl Pană.  
Dl Traian Pană, consilier local: Faceți ceva că nu se înțelege ceea ce spuneți. Întrebați 

colegii, eu cel puțin nu vă recepționez cum trebuie, nu știu.  
Dl Lucian Dubălaru: Ceilalți colegi mă auziți bine? 
Dl Ştefan Viorel Florescu, consilier local: Vă auzim foarte bine.  
Dl Marius Ionel Ungureanu, consilier local: Da, da foarte bine.   
Dl Lucian Dubălaru: Domnul Pană încercați să mai refaceți încă o dată legătura.  
Dl Traian Pană: OK! Mulțumesc!  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc și eu!  
Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul.  
Voturi “împotrivă”? 8 voturi “împotrivă” (dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, 

dl Eduard Simion, d-na Surulescu, dl Tomescu). “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”?                
Cu 17 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului consolidat 
de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti pe anul 2022. 

Discuții dacă sunt? 
Dl Constantin Alin Copaci: Domnul președinte, a intrat și Simion Adrian.  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul Copaci! Suntem 26 de consilieri din 27                 

la punctul 6 de pe ordinea de zi.  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă, viceprimar: Daca îmi permiteţi, am un amendament!  
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul Gâdiuţă!  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: La Administrația Școlilor Sector 6 capitolul 51.02 - 

Autorități executive - se diminează de la titlul II - capitolul 20 Bunuri și servicii - suma de 300.000 lei 
și se introduce la Învățământ 65.02 - pe titlul II - capitolul 20 - Bunuri și servicii - suma de                
300.000 lei, urmând să se facă apoi reglări în interiorul titlului, pe articole bugetare, astfel încât să fie 
echilibrat bugetul. În rest rămâne aceeași propunere. Mulțumesc!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos!  
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot amendamentul domnului viceprimar Alexandru 

Gârdiuță.  
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                 

Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, amendamentul a fost aprobat.  
Supun la vot proiectul în integralitatea lui.  
Voturi “împotrivă”? 8 voturi “împotrivă” (dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, 

dl Eduard Simion, d-na Surulescu, dl Tomescu). “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”?             
Cu 18 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

 Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul 
General al Municipiului București de a transmite din administrarea Administrației Lacuri, Parcuri și 
Agrement București în administrarea Consiliului Local al  Sectorului 6, imobilul cu numărul cadastral 
234962, situat în Calea Giulești nr. 240, sector 6, în vederea amenajării unui centru pentru furnizarea 
de servicii sociale necesare copiilor aflați în risc de abandon.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul.  
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                 

Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
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Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului 

Consiliului General al Municipiului București în vederea schimbării destinației terenului identificat cu 
numărul cadastral 202269, în suprafață de 790,00 mp, situat în București, sector 6, zona B a 
cartierului ”Constantin Brâncuși”, din construirea unei creșe/centru de zi pentru copii preșcolari,                 
în construirea unui centru destinat asigurării serviciilor sociale pentru persoane adulte cu dizabilități. 

Discuții, dacă sunt, vă rog!  
Dl Constantin Tomescu: Aș vrea să știu de ce s-a schimbat de la creșă, pentru că știu că 

aveam nevoie de creșe, cel puțin așa ne-am…  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Domnul Tomescu, mă auziți? Terenul de 790 de metri 

pătrați este în cartierul Brâncuși. După cum știți, în același cartier am identificat un teren de 3000 de 
metri pătrați pentru care am depus un proiect prin PNRR pentru o creșă cu 80 de locuri, proiect care a 
fost și admis la finanțare. Așteptăm să semnăm contractul. În momentul acesta nu se poate construi o 
creșă pe un teren de 790 de metri pătrați, ținând cont de normativul de construcții, nu mai găsim 
oportun să îl păstrăm cu această destinație și ne-am gândit că l-am putea folosi în altă direcție și 
anume, servicii de recuperare pentru persoane adulte cu dizabilități.  

Dl Constantin Tomescu: Am înțeles. Mulțumesc!  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc și eu, doamna viceprimar!  
Dacă mai sunt alte intervenții, vă rog? Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul.  

Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.  Voturi “pentru”?               
Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului și 
numărului burselor școlare pentru elevii înscriși în unitățile de învățământ preuniversitar din       
Sectorul 6 al Municipiului București, pentru anul școlar 2022-2023.  

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul.  
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                 

Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind finanțarea mesei de prânz pentru 

elevii înscriși în programele de tip „semiinternat", organizate în unitățile de învățământ preuniversitar 
de stat din Sectorul 6 al Municipiului București, în anul școlar 2022-2023. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul.  
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                 

Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind schimbarea sediului, aprobarea 

Organigramei, Statului de funcţii, numărului de personal și a Regulamentului de Organizare și 
Funcționare ale Direcţiei Locale de Evidenţă a Persoanelor Sector 6. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul.  
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? 8 “abțineri” (dl Bordei,                 

dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., d-na Surulescu, dl Tomescu).  Voturi “pentru”? 
Cu 18 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea participării 
Sectorului 6 al Municipiului București ca partener în cadrul proiectului „Coding the Curbs: Bookable 
Loading Zones. Regulate city logistics through dynamic access, pricing, incentives and direct 
enforcement” și a cheltuielilor legate de proiect, în vederea finanțării acestuia în cadrul apelului de 
proiecte 2023-2025 Inovation, 23080 – Segment 2.13 – Logistics, lansat de EIT Urban Mobility. 

Discuții dacă sunt?  
Dl Niculaie Bordei: Domnul președinte, Bordei sunt. 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dl Bordei! 

  Dl Niculaie Bordei: M-ați uluit domne', cu româna aceasta de dincolo de gârlă. Să îmi traducă 
cineva despre ce este vorba, ce facem, cum și în ce fel, pentru că eu știu limba română, nu limba 
unchiului Sam, dar sunt foarte curios să văd ce se vrea cu formula aceasta pe care ați pronunțat-o 
dumneavoastră.  

Dl Lucian Dubălaru: Am înțeles! Rugăm pe cineva din executiv, domnul Aron Octavian, dacă 
ne auziți? 
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Dl Octavian Aron, șef serviciu, Direcția Fonduri Externe: Sigur. Bună ziua!  
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog să ne explicați un pic proiectul pentru toți consilierii prezenți. 

Mulțumesc! 
Dl Octavian Aron: Sigur! Este un proiect care se realizează în parteneriat cu două orașe, cu 

Consiliul orașului Riga din Letonia și cu Municipalitatea Groningen din Olanda. Proiectul vizează 
dezvoltarea unei platforme IT destinată planificării în zonele de aprovizionare a spațiilor comerciale. 
Practic, platforma IT nu este făcută doar de sectorul 6, este făcută în colaborare cu aceste două entități. 
Ceea ce trebuie să facă sectorul 6 este să selecteze o zonă comercială unde se va derula un proiect 
pilot. Practic, prin acest proiect vom face în așa fel încât transportatorii care vin să livreze marfă de la 
modelul actual primul venit, primul servit și fără niciun fel de cheltuială, prin platforma de IT, 
transportatorii vor putea să se programeze, se vor stabili niște timpi în care aceștia vor veni la piață, 
vor descărca marfa și își vor putea rezerva spații - timp în funcție de prioritățile lor și vor plăti pentru 
utilizarea spațiului pus la dispoziție de către piață pentru descărcarea mărfii, iar acest proiect vine 
cumva în continuitatea inițiativelor Primăriei Sectorului 6 de a realiza zone pietonale mult mai bine 
creionate la nivel urbanistic, decât ceea ce există în acest moment. Bugetul este undeva la 46.000 de 
euro, din care cofinanțarea sectorului 6, în valoare de 9.200 de euro. 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, dle director! Domnul Bordei, este ok, da? 
Dl Niculaie Bordei: Ce să zic, domne', este peste așteptări, nemaipomenit, de acord, normal.  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos, domnul director! Mulțumim, domnul consilier 

Bordei! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Mă auziți? 
Dl Lucian Dubălaru: Domnul Bojdan, vă rog! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc mult! O scurtă întrebare pentru domnul director. 

Știu că am discutat și în iulie, atunci când am aprobat solicitarea către C.G.M.B., rămâne Piața 
Crângași, obiectul acestui proiect?  

Dl Octavian Aron: În principiu, da, însă așteptăm să demarăm proiectul, să vedem exact care 
sunt liniile directoare și după aceea discutăm cu Administrația Comercială, ca să alegem cea mai 
adecvată piață, care răspunde cel mai bine cerințelor din proiect.  

Dl Alexandru Teodor Bojdan: OK! Vă mulțumesc! 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc și eu! Dacă mai sunt alte intervenții, vă rog? Dacă nu mai 

sunt alte intervenții, supun la vot proiectul.  
Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                 

Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului urbanistic 

de detaliu – “Drumul Belșugului nr. 49B-49C”, Sector 6, pentru construire imobil cu funcțiunea de 
locuință unifamilială și atelier profesie liberală, pe un teren în suprafaţă de 1.059 mp, proprietate 
privată persoană fizică.  

Avizul Comisiei de Urbanism este nefavorabil. Observațiile consilierilor locali: Având în 
vedere actele depuse la dosar, solicităm completarea planșei de reglementări cu identificarea zonei pe 
care este instituită servitute de trecere, conform contract de vânzare-cumpărare numărul 5116/2003, 
cu respectarea geometriei din schița anexă la respectivul contract și cu menționarea suprafeței de 
373.22 metri pătrați aferentă.  

Dl Constantin Alin Copaci: Dacă îmi permiteți, domnule președinte! consilierii locali din 
comisia de specialitate de Urbanism. 

Dl Lucian Dubălaru: Consilierii locali din Comisia de Urbanism constituită la nivelul 
consiliului local, domnul Copaci.  

Dl Constantin Alin Copaci: Mulțumesc!  
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc și eu!  
Dacă mai sunt alte discuții, vă rog? Dacă nu mai sunt alte discuții, supun la vot proiectul. 

Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? 16 “abțineri”. Voturi “pentru”?                 
10 voturi “pentru” (dl Bordei, dl Coșcodaru, dl Florescu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E,                 
d-na Surulescu, dl Tomescu, d-na Trăistaru). Proiectul a fost respins.  

Punctul 14 de pe ordinea de zi a fost retras.  
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Trecem la punctul 15 de pe ordinea de zi: Referat constatator şi Proiect de hotărâre privind 

constatarea încetării de drept, înainte de expirarea duratei normale a mandatului de consilier local al 
doamnei Butacu Simona Valentina şi vacantarea locului de consilier local în cadrul Consiliului Local 
al Sectorului 6 al municipiului București. 

Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, doar îi urăm succes doamnei consilier Butacu, fostei 
consilier Butacu şi îi mulțumim pentru colaborare și așteptăm votarea următorului consilier, ca să 
completăm lista de consilieri.  

Dl Eduard Paul Simion: Și eu vreau, dacă se poate, să o felicit pe colega mea pentru toată 
activitatea în Consiliul Local al Sectorului 6 și mult succes pe mai departe! Mulțumesc!   

Dl Lucian Dubălaru: Dacă mai sunt alte intervenții, vă rog? Dacă nu mai sunt alte intervenții, 
supun la vot proiectul.  

Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”.                 
Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Domnul Pană zicea că nu ne aude, nu poate să se 
reconecteze.  

Dl Lucian Dubălaru: Domnul Pană, ne auziți? 
Dl Traian Pană: Acum am reintrat. Nici nu știu la ce punct sunteți, pentru că de vreun sfert de 

oră nu pot…, de atunci, de când am spus că nu vă aud, nu se înțelege ce spuneți, nu am auzit nimic. 
Deci, de abia acum am reintrat.  

Dl Lucian Dubălaru: Suntem la punctul 15 pe ordinea de zi, la referatul constatator pentru 
încetarea mandatului doamnei consilier Butacu Simona-Valentina.  

Dl Traian Pană: Am înțeles. Mulțumesc!  
Dl Lucian Dubălaru: Spuneți-mi atunci, care a fost ultimul proiect la care ați votat, vă rog! 
Dl Traian Pană: Nu mai știu exact. Păi, în momentul când am spus că nu vă mai înțeleg, nu vă 

aud și domnul Florescu a spus că vă aude. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: La rectificare, cred. 
Dl Ștefan Viorel Florescu: La punctul 13 când am spus că a votat pentru.  
Dl Traian Pană: Nu, atunci când am întrebat eu, domnul Florescu și am spus că nu vă aud și 

dumneavoastră ați spus că auziți.  
Dl Ștefan Viorel Florescu: Acesta era mai…  
Dl Traian Pană: Punctul 4 sau punctul 5. 

  Dl Lucian Dubălaru: La aprobarea execuției bugetului general consolidat ați fost, da?  
Dl Traian Pană: Nu, nu a fost atunci.  
Dl Lucian Dubălaru: Nu, vom modifica. Vă rog, domnul Pană, la punctul 5 de pe ordinea de 

zi, care este votul dumneavoastră? Domnul Pană, ne auziți?  
Dl Traian Pană: Da, da, vă aud. La fel cum au votat colegii, nu am ordinea de zi...  
Dl Lucian Dubălaru: Dumneavoastră ați fost la proiectul de hotărâre privind completarea și 

modificarea organigramei rețelei școlare?  
Dl Traian Pană: Nu, nu am fost nici acolo. Ultimul a fost când am votat împotriva… 
Dl Lucian Dubălaru: Termoenergetica? 
Dl Traian Pană: Exact, exact, acela cu termoenergetica. Următorul proiect, nu am mai fost.  
Dl Lucian Dubălaru: OK! Atunci o să rog colegii din departamentul tehnic să ia în 

considerare la prezență, la numărul consilierilor, de la punctul 3 la 15, am fost mai puțin cu un 
consilier. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: 25, în loc de 26.  
Dl Lucian Dubălaru: 25 în loc de 26. Deci, la punctul 3 am fost 25, pentru că nu era                

domnul Simion și după aceea am fost 25 la toate punctele de pe ordinea de zi. Mulțumesc frumos! 
 Suntem la punctul 16 de pe ordinea de zi: întrebări și interpelări. Dacă nu avem alte întrebări 

și interpelări, vă doresc o seară minunată! Declar ședința închisă!  

 
Preşedinte de ședință,                                                                     Secretar general Sector 6, 
    Lucian Dubălaru                                                                                    Demirel Spiridon 


